
Horst Seehofer již v roce 2009: MOC
FARMACEUTICKÉ MAFIE JE TAK SILNÁ, ŽE
MÁVÁ S POLITIKOU. DŮKAZY… (VIDEO
4min, CZ Titl)
- CZ24 News | 12. října 2021

Již v roce 2006 bývalý německý federální ministr zdravotnictví, Horst Seehofer, přiznal:

Moc farmaceutické mafie je tak silná, že mává s politikou. Politika není schopná prosadit se proti
farmaprůmyslu. Společně s vyjádřením slovenského ministra Lengvarského je toto důkazem, že
globální zdravotnictví je již dlouhá léta v rukou soukromých mafiánských organizací, které pracují se
všemi špinavými praktikami, které mafie prostě má k dispozici – jenže se jedná o globální, finančně
prakticky neomezenou skupinu hráčů, kterým obětujeme naše zdraví a zdraví našich dětí. A to bude
tak dlouho pokračovat, dokud to neukončíme!
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